



日期: 8/7/2020

致: 全体同学、家长

更动复课事宜

为了让家长更容易安排接送，各组到校上课日期稍作调整。具体到校上课日如下：

	一	二	三	四	五
16-17/7	——	——	——	A	A
20-24/7	B	B	B	B	B
27-31/7	A	A	A	A	A

2. 复课时，初一至高一级同学需仔细查阅自己所属的组别，按指定的日期回到原班上课，上学时间与课表照旧。留在家中学习的学生透过 zoom/meet 链接同步连线上课。
3. 前已复课的高二级同学上课至 7 月 15 日中午 12 点（宿舍生须于下午 3 点前离开宿舍）。全体高二生 16 及 17 日特假，7 月 20 日开始轮流回校上课。因 A、B 组名单有所更动，请高二级同学务必注意。高三级则保持全体复课。
4. 为回校复课做准备，初一至高一级宿舍生须于 7 月 15 日下午 3 点至晚上 7 点之间回宿舍报到，当天初一至高一级网课全部暂停。学生重返校园时须自带饭盒与餐具（宿舍生须准备 2 套），此外服装仪容也必须符合要求。
5. 为防交叉感染，放学后学生须尽速离校，家长请最迟于下午 5 时前接孩子回家。

吁请全体学生遵守学校发布的校园防疫指南，配合校园安全管理，适应校园新常态，安全、有序回校学习。谢谢！

校长室 启





8 July 2020

To all students & parents.

Notice of Adjustment to School Attendance Days

In order to make it easier for parents to arrange transportation, the school attendance dates for each group have been slightly adjusted as follows:

	Mon	Tue	Wed	Thurs	Fri
16-17/7	---	---	---	A	A
20-24/7	B	B	B	B	B
27-31/7	A	A	A	A	A

2. When school reopens, students from Junior 1 to Senior 1 shall check their own groups and return to their original classes on the specified dates. The school hours and timetable remain the same. Students studying from home will attend classes simultaneously via Zoom/Google Meet links.

3. Senior 2 students who have resumed in-person classes at school will attend classes until 12pm on 15 July (hostel students must leave the hostel before 3:00pm). All Senior 2 students will have special holidays on 16 and 17 July, and shall return to school in turn on 20 July. Please pay attention to the changes in Group A and Group B. All Senior 3 students will continue attending in-person classes at school.

4. In order to prepare for the reopening of school, hostel students from Junior 1 to Senior 1 shall report back to the hostel between 3pm and 7pm on 15 July. All online classes for students from Junior 1 to Senior 1 on the day will be suspended. Students must bring their own food container and cutlery when returning to school (hostel students must prepare 2 sets). We also take this opportunity to remind students to comply with the school's regulations on attire and appearance when they return to school.

5. To prevent the risk of cross infection, students are also advised to disperse and leave the school compound as soon as possible after school. Parents shall pick up their children latest by 5pm.

All students are urged to abide by the *Guidelines for Pandemic Prevention in School* and cooperate with the school administration, and adapt to the new normal in learning at school. Let's keep Pin Hwa safe and orderly for all.

The Principal's Office



各级分组名单如下：

J1	https://smpinhwa.edu.my/upload/group/J1.pdf
J2	https://smpinhwa.edu.my/upload/group/J2.pdf
J3	https://smpinhwa.edu.my/upload/group/J3.pdf
S1	https://smpinhwa.edu.my/upload/group/S1.pdf
S2	https://smpinhwa.edu.my/upload/group/S2.pdf